

Kempen untuk menerima pakai teknologi untuk meningkatkan produktiviti pertanian

Kerajaan meningkatkan kempen penggunaan inovasi dan teknologi untuk membangunkan pengeluaran dan peningkatan produktiviti pertanian.

Bercakap dalam ucapan kenegaraan mingguannya pada 12 Mei 2017, Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha menyatakan bahawa kempen tersebut berdasarkan kepada keperluan pengguna, supaya petani akan membangunkan produk mereka sebagai tindak balas kepada permintaan pasaran.

Beliau mengatakan bahawa Kerajaan menetapkan 2017 sebagai tahun untuk peningkatan standard komoditi pertanian Thailand. Objektifnya adalah untuk menjana lebih banyak pendapatan bagi petani dan memberi nilai tambah kepada produk mereka. Ia juga mengeluarkan banyak langkah untuk mempromosikan pengeluaran pertanian mampan, terutama penanaman padi.

Contohnya, pertanian organik menerima rangsangan utama dan Kementerian Perdagangan juga sentiasa mendapatkan lebih banyak pasaran bagi produk organik Thai. Petani di lebih daripada 30 wilayah kini terlibat dalam bidang pertanian organik.

Perdana Menteri berkata, pada 2016, nilai perdagangan produk pertanian organik Thai berjumlah kira-kira empat bilion baht. Dari jumlah ini, 2.4 bilion baht, atau 60 peratus, berasal dari eksport. Perdagangan produk pertanian organik Thailand dijangka akan meningkat 10 peratus pada tahun 2017.

Produk organik utama termasuk beras, sayur-sayuran, dan buah-buahan. Kerajaan memperuntukkan 25,871,14 juta baht untuk mempromosikan pengeluaran beras organik untuk jangka masa lima tahun, dari tahun 2017 hingga 2021.

Sementara itu, Jurucakap Kerajaan Leftenan Jeneral Sansern Kaewkumnerd berkata, sejak 2015, kerajaan menubuhkan pusat pembelajaran untuk meningkatkan kecekapan pengeluaran pertanian di setiap daerah. Sejauh ini sebanyak 882 pusat pembelajaran didirikan di seluruh negara.

Di pusat-pusat pembelajaran tersebut, pelbagai agensi yang berkaitan dibawa dalam penyelidikan, inovasi dan teknologi moden untuk memperkenalkan kepada petani tempatan, yang juga dibekalkan dengan pengetahuan mengenai teknologi pengeluaran, pemprosesan dan pemasaran untuk mengurangkan kos pengeluaran dan menambah nilai kepada produktiviti mereka.

Perdana Menteri menekankan perlunya memindahkan pengetahuan dan teknologi baru kepada petani untuk memajukan mereka sebagai petani pintar dan memberi mereka peluang yang lebih besar.

Berita Diterbitkan: 22 Jun, 2017